
Zápisnica č. 4/2024 
zo zasadnutia VV KBT zo dňa 29.04.2024

Prítomní: Mária Lörincová, Miroslav Svítek, Miloslav Kubla, Ladislav Bimbo, Jozef Polomský
Neprítomný: -

Program:
1. Privítanie
2. Voľba zapisovateľa
3. Schválenie programu zasadnutia
4. Mail p. Žákovičovej - pozvánka k okrúhlemu stolu
5. Kontrola plnenia uznesení z ostatného zasadnutia VV KBT
6. Správa hospodára o členskej základni a stave na účte
7. Diskusia
8. Záver

Bod 1 – Zasadnutie VV KBT otvorila predsedníčka VV KBT, ktorá privítala prítomných a navrhla za 
zapisovateľa  zvoliť seba

Bod 2 – Návrh Uznesenia 21/24. Zasadnutie VV KBT volí za zapisovateľa Máriu Lörincovú
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 21/24 bolo schválené

Bod 3 – Predsedníčka KBT zaslala návrh programu zasadnutia VV KBT mailom všetkým členom VV KBT 
spolu s pozvánkou na zasadnutie a po otvorení zasadnutia a voľbe zapisovateľa predložila návrh tohoto 
programu ako Uznesenie č. 22/24.
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie č. 22/24 bolo schválené a zasadnutie sa riadilo týmto programom.

Bod 4 - Mail p. Žákovičovej - pozvánka k okrúhlemu stolu
Predsedníčka Mária Lörincová informovala výbor o pozvánke k okrúhlemu stolu, ktorú inicioval p. Glevický a 
mala by sa konať aj za prítomnosti KoK – Kataríny Žákovičovej, Ondreja Buntu a Alžbety Calpaš Mordinovej.
Viac podrobností nie je k dispozícii.
Návrh Uznesenia 23/24:
Výkonný výbor navrhol pani predsedníčke, Márii Lörincovej aby požiadala p.Žákovičovú o pozvánku na 
stretnutie za okrúhlym stolom aj pre podpredsedu VV KBT, pána Miroslava Svíteka.
Uznesenie č. 23/24 bolo schválené 

Predsedníčka VV KBT ďalej informovala výbor o sťažnosti pána Glevického ohľadom zlého zápisu v Zápisnici 
č. 6 zo zasadnutia Výkonného výboru KBT dňa 6.11.2023, kde je zapísané: p. Glevický vystupoval ako člen 
metodickej komisie  na stretnutí s Kontrolnou Komisiou KST (KoK KST). Stretnutie s KoK KST inicioval a 
podanie na KoK KST podpísal pán Glevický ako člen MK KT Slovnaft.
Pán Glevický vypracoval v predchádzajúcich rokoch Vykonávací predpis č. 1 pre Zásady hospodárenia…… a 
podpísal ich ako Metodik KBT. Sú prílohou tejto zápisnice. 



Na stretnutí s KoK KST vystupoval  ako keby bol metodik KBT a preto pod tlakom týchto skutčností bolo v 
Zápisnici č. 6  uvedené ako člen metodickej komisie, myslené ale bolo ako keby bol členom metodickej komisie.
Je vypracovaný Dodatok k Zápisici č.6 / 2023

Bod 5 - Kontrola plnenia uznesení z ostatného zasadnutia VV KBT

Uznesenia č. 1 – 8 /2024 - splnené
Uznesenie č.  9/24 - splnené
Uznesenie č. 10/24 - splnené
Uznesenie č. 11/24 - splnené
Uznesenie č. 12/2024 - splnené
Uznesenia č. 13/2024 - splnené
Uznesenie č. 10a/24 - splnené
Uznesenie č. 11a/24 - splnené
Uznesenie č. 12a/24 - termín predĺžený do 31.5.2024
Uznesenie č. 13a/24 - termín predĺžený do 31.5.2024
Uznesenie č. 14/24 - termín predĺžený do 15.5.2024
Uznesenie č. 15/24 - splnené
Uznesenie č. 16/24 - splnené
Uznesenie č. 17/24 - splnené
Uznesenie č. 18/24 - termín predĺžený do 31.5.2024
Uznesenie č. 19/24 - splnené
Uznesenie č. 20/24 – splnené

Bod 6 -  Správa hospodára o členskej základni a stave na účte

K 29.4.2024:
1380 členov, dospelí: 847

žiaci: 55
študenti 64
dôch. do 69: 196 
dôch. Nad 70: 192
ZŤP: 26
Chaty: 2

individuálni členovia: 49
dospelí: 31
žiaci: 6
študenti: 2
dôch. do 69: 4
dôch. Nad 70: 4
ZŤP: 2

Stav na účte:  21084,41€
Stav v pokladni:  88,25€

Bod 7 – Diskusia

- predsedníčka predložila žiadosť KT Slovnaft o dotáciu na Zlanenie MDD. Výkonný výbor odsúhlasuje 
výnimku zo Smernice 1/2023 o podpore turistických akcií organizovaných pre verejnosť. Usporiadatelia boli 
nesprávne informovaní a preto nepožiadali o zaradenie tohto podujatia do OBLASTNého TURISTICKého 
KALENDÁRa MALÉ KARPATY A OKOLIE  2024



Návrh uznesenia č. 24/24 – preplatiť náklady na usporiadanie  Zlanenie MDD do výšky 100€
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 24/24 bolo schválené

- predsedníčka predložila žiadosť o členstvo pre individuálneho člena, ktorý nemá mailovú adresu.
Podmienkou pre členstvo v KST je mailová adresa alebo mobil. Predsedníčka má napísať list, kde 
oboznámi kandidáta s podmienkami členstva.

- OTO Bratislava – z miest, kde nie sú dostupné pečiaky, stačí fotografia

- elektronický preukaz - Momentálne je agenda s elektronickými preukazmi vo vývojovom štádiu.
Celý elektronický systém sa transformuje na novú platformu. Testujú sa možnosti a vychytávajú chyby.
Zasielanie nových liniek sa robí ručne a len sporadicky. Viac informácii zatiaľ nemáme.

- Miroslav Svítek – podpredseda KBT – informoval o plnení odznakov:
700 – ky MK: 153
24 vrcholov MK: 367

- z Uznesenia 17/24 sa vyčerpalo 44,68€ - schvaľuje sa preplatenie Svítekovi
- Uznesenie 15/24 splnené, na knihy sa vyčerpalo 310.17€ - schvaľuje sa preplatenie Svítekovi

- príprava komentovaných výstupov na Čelo a Veterlín, v týchto termínoch a s týmito vedúcimi:
  3.8. - Svítek
10.8. - Lörincová
17.8. - Bimbo
24.8. - Kubla

- predsedníčka oznámila zaregistrovanie nového klubu – Via Slovakia – turistická cesta

- Miroslav Svítek – podpredseda KBT – informoval o organizátorovi letného zrazu 2025 – je to región 
Liptov – lokalita Borová Sihoť

Bod 8 - Záver

Pani predsedníčka poďakovala zúčastneným a ukončila zasadnutie VV KBT.

Zapísala: Lörincová 










